

Wall support

Touchswitch

Tableholder

Charging hole

Pilotlamp

Handstrap

Lamp

Product parameter

Art.-No.:KA240017

Material:ABS, PC

Rated input: 5V 1A

Power: max.5W (16x 0.2W/LED)

Lighting color: 4000K

Battery capacity: 1800mAh

The package contains lamp,USB cable ,hand strap, tableholder, adsorption plate

Function

Touchswitch: short press to turn on or off the light, long press to adjust the brightness.

Attention

1. For the first use, it is recommended to charge for 3-4hours.
2. The charging voltage is 5V, and the maximum output current is 1A
3. Fix the lamp on a smooth surface, and clean the surface before sticking.
4. This lamp is not suitable for outdoor use in rainy or humid places.
5. Indoor use only.
6. The lightsource of this luminaire is not replaceable, when it reaches the end of its life,the entire luminaire should be replaced.
7. Do not look directly at the bright light source to avoid the eye discomfort.
8. Children should only use the product under supervision. It is not a toy!
9. Do not disassemble or modify the product structure by yourself to prevent electric shock or fire. If the product is abnormal, please contact us.

kalb

kalb Material für Möbel
Bachstr. 21
32257 Bünde
Germany

www.kalb-m.de

Wandhalterung

EIN/AUS Schalter

Tischhalter

Ladeöffnung

Kontrollleuchte

Handschlaufe

Leuchte

Technische Daten

Artikelnr.: KA2400017

Material: ABS, PC

Input: 5V 1A

Leistung: max. 5W (16x 0.2W/LED)

Lichtfarbe: 4000K

Batterie: Li-Ion 1800mAh

Lieferumfang: Leuchte, USB Kabel, Handschlaufe, Tischhalter, Wandhalterung

Detail Beschreibung

Berührungsschalter:
- kurzes drücken= AN/AUS
- langes Drücken= Dimmen

Achtung

1. Vor der ersten Verwendung wird empfohlen, die Leuchte 3-4 Stunden lang zu laden.
2. Die Ladespannung beträgt 5 V, und der maximale Ausgangsstrom 1 A
3. Befestigen Sie die Lampe auf einer glatten Oberfläche, reinigen Sie diese vor der Anbringung
4. Diese Leuchte eignet sich nicht zur Montage im Außenbereich. Bitte nicht als Taschenlampe nutzen, wenn es regnet oder in/an feuchten Orten.
5. Nur für den Innenbereich geeignet.
6. Die Lichtquelle dieser Leuchte ist nicht austauschbar; wenn sie das Ende ihrer Lebensdauer erreicht, sollte die gesamte Leuchte ersetzt werden.
7. Schauen Sie niemals direkt in die Lichtquelle
8. Kinder sollten das Produkt nur unter Aufsicht benutzen. Kein Spielzeug!
9. Das Produkt nicht selbst auseinanderbauen oder verändern, um einen Stromschlag oder Feuer zu vermeiden. Wenn das Produkt nicht in Ordnung ist, wenden Sie sich bitte direkt an uns.

kalb

kalb Material für Möbel
Bachstr. 21
32257 Bünde
Deutschland

www.kalb-m.de

Size: 30*120mm
Material: Coated paper
(200g)